
 

Besluitenlijst Commissie Bestuur en Samenleving 
Datum 21-05-2024 
Tijd 19:30 – 21.58 uur 
Locatie Raadzaal 
Voorzitter J.R.M. / Hans Bos 
 

Let op!  Om videofragmenten en documenten te kunnen bekijken, dien je met je muis 
op de blauwe tekst te staan en vervolgens op de knop enter te drukken. Alleen de 
bespreekstukken zijn gelinkt aan een videofragment. 
 
  
1 
 

Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet iedereen van harte 
welkom. 
 

2 
 

Vaststelling agenda 
De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 
 

3 
 

Spreekrecht voor burgers 
Er hebben zich geen insprekers aangemeld. 
 

4 
 

Vooruitblik en terugkoppeling vanuit portefeuillehouders Regio Brabant 
Noordoost 
Wethouder Willems stipt de volgende onderwerpen aan: 

• Stand van zaken Visie Dannenberg uit 2015; 
• Samenwerkingsovereenkomst Hulp in de Huishouding; 
• Specialistische contracten Jeugd en evaluatie hiervan; 
• Participatiewet: evaluatie samenwerking Ontwikkelbedrijf IBN en 

Gemeente; 
• GGD heeft een gezondheidsbeleid ouderen uitgewerkt. 

Voor de volledige bijdrage van wethouder Willems klik hier. 
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Raadsvoorstel inzake Vervanging veld dameskorfbalvereniging JES in Venhorst 
Voorgesteld besluit: 
1. Instemmen met het beschikbaar stellen van een bedrag van € 158.610 incl. 

BTW voor de vervanging van het zandkunstgrasveld en vast verankerde 
inrichtingselementen van Korfbalvereniging JES in Venhorst. Een bedrag van 
€ 28.550 dekken uit de te ontvangen specifieke uitkering Sport; 

http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240521_1&offsets=2024-05-21T17:31:29.207Z,2024-05-21T17:36:43.546Z
http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240521_1&offsets=2024-05-21T17:31:29.207Z,2024-05-21T17:36:43.546Z
https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/92a32364-b9e8-4da3-b31a-60efcaf391fa?documentId=ede180de-cc59-4621-b4ab-be89c4096d06&agendaItemId=d6223cb5-ba60-4aba-b58a-c32ccaee5190
http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240521_1&offsets=2024-05-21T17:36:27.829Z,2024-05-21T17:56:53.751Z
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2. Bedrag van € 130.060 opnemen in de boekhouding en afschrijven over een 
periode van 10 jaar (incl. rente). 

Klik hier voor het volledige raadsvoorstel. 
 
Woordvoerders in eerste termijn: mw. van Eert (GVB), mw. Jansen (DOP), dhr. 
Dijcks (VVD), dhr. Gruijters (CDA) 
 
Punten van aandacht in commissie: 
- Gebruik SPUK regeling (GVB); 
- Belang van gemeentelijke steun aan (sport)verenigingen vanwege welzijn 

van inwoners (DOP); 
- Evaluatie accommodatie zoals benoemd in amendement 2023 oppakken 

(DOP); 
- Verzoek VVD om dit raadsvoorstel aan te houden om eerst breed inzicht te 

krijgen in de financiële consequenties van dit soort investeringen. 
 
Wethouder Willems reageert op de eerste termijn. 
- Uitgangspunt is dat we in aanmerking komen voor de SPUK regeling, als dit 

anders is, wordt dit in de Jaarrekening zichtbaar gemaakt. 
- Het accommodatiebeleid wordt in 2024 - 2025 geëvalueerd, Dit jaar wordt 

hiermee een begin gemaakt. 
 
Portefeuillehouder Financiën van den Elsen beantwoordt de financiële vragen. 
- Er komt een minder rooskleurige tijd aan (ravijnjaar 2026). Bij het 

aanbieden van de Voorjaarsnota is hier beter zicht op en wordt hierover 
met de raad het gesprek gevoerd. Bestaand beleid wordt dan ook tegen het 
licht gehouden. Nu een lijn trekken is te willekeurig. 

 
Woordvoerders in tweede termijn zijn: mw. van Eert (GVB), dhr. Dijcks (VVD). 
 
Advies aan de raad is dit raadsvoorstel als sterstuk te agenderen voor de raad 
van 4 juni 2024. De VVD wil hierbij aangetekend hebben dat de VVD alle 
financiële consequenties inzichtelijk wil hebben die op de gemeente af komen 
de komende tijd. 
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Raadsvoorstel inzake Financiële bijdrage aanleg 3e padelbaan bij Tennis en 
Padel club Boekel 
Voorgesteld besluit: 
1. Instemmen met de financiële bijdrage van € 73.005 voor de aanleg van een 

3e padelbaan; 

https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/92a32364-b9e8-4da3-b31a-60efcaf391fa?documentId=ad622c21-3a8e-437f-8e13-b83ca6e8b565&agendaItemId=d6223cb5-ba60-4aba-b58a-c32ccaee5190
http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240521_1&offsets=2024-05-21T17:56:38.034Z,2024-05-21T18:16:48.239Z
http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240521_1&offsets=2024-05-21T17:56:38.034Z,2024-05-21T18:16:48.239Z
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2. De financiële bijdrage van € 73.005 als subsidie beschikbaar stellen aan 
Tennis en Padel Club Boekel en meenemen in de voorjaarsnota 2024. 

Woordvoerders in eerste termijn: dhr. Dijcks (VVD), mw. Jansen (DOP), dhr. 
Gruijters (CDA), mw. de Bruin (GVB) 
 
Klik hier voor het volledige raadsvoorstel. 
 
Punten voor debat in de raad: 
- Verzoek tot aanhouden raadsvoorstel tot het moment dat er meer 

duidelijkheid is over de haalbaarheid van het voorstel, o.a. gelet op het 
akoestisch onderzoek dat is gedaan en de plannen van de gemeente wat 
betreft tijdelijk huurwoningen (VVD); 

- Belang van de mogelijkheid voor inwoners om lid te zijn van een vereniging 
(DOP). 

- Verduidelijking Kostenverdeling 80 – 20 regeling, toepassing BOSA 
subsidie en hoe doe je dit rechtvaardig ook richting andere verenigingen 
(GVB). 

 
Wethouder Willems reageert op de eerste termijn. 
- Er ligt een aanvraag die een totaal plaatje laat zien. Het totaal plaatje komt 

in aanmerking voor vergoeding door de gemeente. 
 
Woordvoerders in de tweede termijn: mw. de Bruin (GVB), mw. van Eert (VVD), 
mw. Jansen (DOP), dhr. Dijcks (VVD) 
- Het toetsingskader voor dit soort plannen is het accommodatiebeleid. Dit 

beleid is de basis, hierin staat beschreven wat gezien moet worden 
als basisvoorziening. Daaraan toets je wat je als gemeente subsidieert. Dat 
is rechtvaardig naar alle verenigingen toe. De oproep van GVB is 
dan ook met dit toetsingskader voor ogen nog een keer te kijken naar de 
kostenraming. GVB kan nu niet instemmen met de voorliggende 
berekening. 

 
Wethouder Willems reageert op de tweede termijn. 
 
Advies aan de raad dit voorstel als discussiestuk te agenderen voor de raad van 
4 juni 2024. 
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Raadsvoorstel inzake Regionaal beleidsprogramma jeugdhulp 2024-2028 
Noordoost Brabant 

https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/92a32364-b9e8-4da3-b31a-60efcaf391fa?documentId=e38ed1e1-771d-45f6-8c88-85deef10c27c&agendaItemId=d6223cb5-ba60-4aba-b58a-c32ccaee5190
http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240521_1&offsets=2024-05-21T18:16:16.805Z,2024-05-21T18:42:44.217Z
http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240521_1&offsets=2024-05-21T18:16:16.805Z,2024-05-21T18:42:44.217Z
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Voorgesteld besluit: 
Vaststellen van het Regionaal Beleidsprogramma Jeugdhulp 2024-2028 
Noordoost Brabant. 
 
Woordvoerders in eerste termijn: dhr. Koolen (VVD), mw. de Bruin (GVB), mw. 
Jansen (DOP), dhr. Gruijters (CDA) 
 
Klik hier voor het volledige raadsvoorstel. 
 
Punten van debat voor de raad van 4 juni 2024: 
- Paradox; peilingen laten een gelukkige jeugd zien en anderzijds is er een 

dramatische stijging in de jeugdzorg. Waar is in dit regionaal plan een 
reflectie te zien op deze paradox? 

- Worden de uitvoeringsplannen voorgelegd ter besluitvorming aan de raad? 
- Wat is de lokale invulling van het beleidsprogramma en hoe is de 

samenhang met andere beleidsonderwerpen die door het Dorpsteam 
worden oppakt. Wie betaalt dit allemaal? 

- Komt de Jongerenwerker ook terug in het uitvoeringsprogramma? 
- Er zou een Dashboard komen, hoe staat het hiermee? Is de data al 

beschikbaar? 
- Onderwerpen van de laatste tijd: reikwijdte van de Jeugdwet, en de 

hervormingsagenda Landelijke Overheid. Gaan we er al mee aan de slag 
totdat de wet van kracht is? 

- Echte keuzes moeten nog gemaakt worden in het uitvoeringsplan en het 
financieel effect is nog niet bekend. Hoe gaat dat proces eruit zien en is de 
raad dan nog aan zet? 

 
Wethouder Willems reageert op de eerste termijn. 
- Hoe de uitvoering eruit gaat zien, kan nog niet gezegd worden. Er wordt nu 

aan gewerkt en het komt eind dit jaar naar de raad. 
- Regio breed zijn er meer jeugdhulp vragen en de vraag is complexer 

geworden. Hier willen we in de uitvoering rekening mee houden. 
-  De geschetste paradox is herkenbaar. 
- Het dashboard is nog niet werkend. We zijn met de opzet bezig. 
- De uitvoeringsagenda komt ter besluitvorming terug bij de raad. 
- Preventie is voor elke gemeente lokaal beleid en moet door gemeentelijke 

middelen bekostigd worden. 
 
Woordvoerders in tweede termijn: dhr. Koolen (VVD), mw. de Bruin (GVB), dhr. 
Gruijters (CDA) 
 

https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/92a32364-b9e8-4da3-b31a-60efcaf391fa?documentId=73320d61-60bb-4b17-9ef3-74cce640c72f&agendaItemId=d6223cb5-ba60-4aba-b58a-c32ccaee5190
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De commissie adviseert het voorstel als discussiestuk te agenderen voor de 
raad van 4 juni 2024. De VVD bereidt een amendement voor om in het 
beleidsprogramma aandacht voor de oorzaak van de stijging van de vraag naar 
Jeugdzorg op te nemen. 
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Raadsvoorstel inzake Wijziging Gemeenschappelijke Regeling (GR) BSOB 
Voorgesteld besluit: 
In te stemmen met de wijziging van de GR BSOB. 
 
Klik hier voor het volledige raadsvoorstel. 
 
Woordvoerders in eerste termijn: dhr. Dijcks (VVD), dhr. Knuvers (DOP), mw. 
van Mensvoort (CDA), mw. van Eert (GVB) 
 
Aandachtspunten voor de commissie: 
- De deelnemersbijdrage moet goed in de gaten worden houden. Zeker gelet 

op de landelijke ontwikkelingen. De Rijksbijdrage wordt niet 
passend gemaakt zoals het er nu uitziet. 

- GVB gaat akkoord met het in stand houden van art. 50, maar wil wel dat 
serieus wordt gekeken naar de zienswijze inzake digitaal vergaderen. 

 
Portefeuillehouder van den Elsen reageert op de eerste termijn. 
- Er is altijd een mogelijkheid om fysiek aan te sluiten bij een AB 

vergadering. Als de wetgeving het toelaat wordt gekeken naar de 
mogelijkheid om digitaal te vergaderen. 

 
De commissies adviseert de raad het voorstel als hamerstuk te agenderen voor 
de raad van 4 juni 2024. 
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Raadsvoorstel inzake BSOB: Jaarrekening 2023, 1e begrotingswijziging 2024, 
ontwerpbegroting 2025 
Voorgesteld besluit: 
1. Kennis te nemen van de jaarrekening 2023 BSOB 
2. In te stemmen met de 1e begrotingswijziging 2024 BSOB 
3. In te stemmen met de ontwerpbegroting 2025 BSOB 
 
Klik hier voor het volledige raadsvoorstel. 
 
Portefeuillehouder van den Elsen krijgt als eerste het woord.  
In het raadsvoorstel is onder het kopje "financiën" een verschrijving gemaakt. 

http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240521_1&offsets=2024-05-21T18:42:28.5Z,2024-05-21T18:46:39.971Z
https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/92a32364-b9e8-4da3-b31a-60efcaf391fa?documentId=0c17b657-c7f2-4cca-8ecc-69068c37af1a&agendaItemId=d6223cb5-ba60-4aba-b58a-c32ccaee5190
http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240521_1&offsets=2024-05-21T18:46:08.537Z,2024-05-21T19:31:11.853Z
http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240521_1&offsets=2024-05-21T18:46:08.537Z,2024-05-21T19:31:11.853Z
https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/92a32364-b9e8-4da3-b31a-60efcaf391fa?documentId=ec720d5b-8b76-484c-b990-f0150c181289&agendaItemId=d6223cb5-ba60-4aba-b58a-c32ccaee5190
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Waar staat: Het effect van de 1e begrotingswijziging 2024 is dat Boekel 
afgerond € 14.000 minder deelnemersbijdrage gaat betalen, moet staan meer. 
Op het raadsbesluit heeft dit geen invloed. Dit wordt in de Voorjaarsnota 
verwerkt. 
 
Woordvoerders in eerste termijn: mw. van Eert (GVB), dhr. Dijcks (VVD), dhr. 
Knuvers (DOP), mw. van Mensvoort (CDA) 
 
Punten van debat voor de raad: 
- Een toelichting waarom er geen zienswijze is ingediend door het college; 
- Wordt gestuurd op de proportionaliteit van de deelnemersbijdrage; 
- Balans WOZ waarde en verkoopprijzen van belang in relatie tot het aantal 

bezwaren; 
- Wat is de reden dat de accountantsverklaring ontbreekt; 
- KPI's inzetten om de realisatie van doelen te kunnen monitoren als AB en 

deelnemer; 
- Bij digitale afhandeling, rekening houden met minder digitaal vaardige 

inwoners; 
- Minder ambitieuze doelen stellen en dan de doelen wel halen; 
- Consequenties deelname Dommelvallei wat betreft kwaliteit 

dienstverlening. 
 
Portefeuillehouder van den Elsen reageert op de eerste termijn: 
- In het Presidium wordt voorgelegd de directeur van de BSOB een keer uit te 

  nodigen. 
- No cure no pay bedrijfjes hebben een enorme impact gehad op de BSOB. 

Achterstanden zijn inmiddels afgehandeld. 
- Het Masterplan is minder snel opgepakt dan de bedoeling was. Efficiency 

slag is nog niet gerealiseerd, maar dat gaat nog wel lukken. 
- BSOB heeft geen algemene reserve waarmee je schommelingen kunt 

opvangen. Een tekort moet verdeeld worden onder de deelnemers.  
- BSOB heeft wel een bestemmingsreserve om incentives te kunnen betalen 

om nieuwe partners te verleiden tot deelname. 
- We leveren een bijdrage aan een landelijk project om te komen tot een 

andere wijze van waarderen. De wet schrijft nu voor dat de waardering 
gebaseerd moet zijn op de marktwaarde. De marktwaarde is de feitelijke 
verkoopprijs. 

- De waarderingsmethode is bijzonder complex. 
- De accountantsverklaring zit er niet bij. Er is onduidelijkheid over controle 

jaarrekeningen in verband met de andere rol van het college. De instructies 
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voor de accountant zijn hier niet helder in. Dus er is pas op de plaats 
gemaakt. 

- De vraag over de regelmaat waarop AB's worden geïnformeerd over de KPI's 
neemt de portefeuillehouder mee naar het AB. 

- Er wordt aandacht gevraagd voor digitaal minder vaardige inwoners. 
- Deelname Dommelvallei is niet ten koste gegaan van kwaliteit, maar wel 

ten koste van de efficiency slag. 
 

Woordvoerders in de tweede termijn: mw. van Eert (GVB), dhr. Dijcks (VVD) 
- Wat is de consequentie wanneer de gemeenteraad niet akkoord gaat? 
- Gedacht wordt om toch een zienswijze in te dienen. 
- Stuurt de BSOB op het aantal ingediende bezwaren en is daar informatie 

over? 
 

Portefeuillehouder van den Elsen reageert op de tweede termijn. 
- Trap op Trap af principe onderschrijft de portefeuillehouder. Als dit vervat 

wordt in een zienswijze is dat uiteraard mogelijk, maar dat is een aan de 
raad. 

- Ook de opmerkingen over sturen op informatie (KPI) neemt de 
portefeuillehouder mee. 

- Als we niet akkoord gaan dan moet je een en ander bij de Jaarrekening 
corrigeren in je eigen boeken. 

 
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen als discussiestuk in 
de raad van 4 juni 2024. 
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Raadsvoorstel inzake Programmabegroting 2025 Veiligheidsregio Brabant-
Noord 
Geadviseerd besluit 
1. In te stemmen met de Programmabegroting 2025 van de Veiligheidsregio 

Brabant-Noord en een positieve zienswijze in te dienen ten aanzien van de 
Programmabegroting 2025 van de Veiligheidsregio Brabant-Noord. 

 

Klik hier voor het volledige raadsvoorstel. 
 
Woordvoerders in eerste termijn: dhr. Knuvers (DOP), mw. de Bruin (GVB), dhr. 
Koolen (VVD), dhr. Gruijters (CDA) 
 
DOP vraagt naar het corrigeren van de zinsnede over PFAS schuim. 
 
Onderwerpen voor debat: 

http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240521_1&offsets=2024-05-21T19:30:56.136Z,2024-05-21T19:47:26.304Z
http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240521_1&offsets=2024-05-21T19:30:56.136Z,2024-05-21T19:47:26.304Z
https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/92a32364-b9e8-4da3-b31a-60efcaf391fa?documentId=c23d2539-a60b-45b0-8e8b-c30e17cd350e&agendaItemId=d6223cb5-ba60-4aba-b58a-c32ccaee5190
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- Zonnepanelen-deeltjes die vrij zijn gekomen tijdens de grote branden. Hoe 
  gaan we hiermee om met dit soort afval en wie draait op voor de schade? 

 
Portefeuillehouder van den Elsen reageert op de eerste termijn. 
- De doorhaling van het gebruik van PFAS schuim wordt ambtelijk verwerkt. 
- De nazorg bij een brand ligt niet bij de veiligheidsregio, maar ligt meteen 

bij ons als gemeente .  
 
De commissie adviseert de raad het voorstel als hamerstuk te agenderen voor 
de raad van 4 juni 2024. 
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Raadsvoorstel inzake Tweede wijziging van de Algemene Subsidieverordening 
2014 gemeente Boekel 
Voorgesteld besluit: 
1. De tweede wijziging ‘Algemene subsidieverordening 2014 gemeente 

Boekel’ vast te stellen.  
2. Instemmen om het aanvullend budget van € 1950,- in 2024 en 2025 

beschikbaar te stellen voor de subsidie van de Stichting Avond van de 
Poëzie en dit te verwerken met de voorjaarsnota 2024. 

 
Klik hier voor het volledige raadsvoorstel. 
 
Woordvoerders in eerste termijn: dhr. Koolen (VVD), mw. Jansen (DOP), mw. 
van Mensvoort (CDA), , mw. van Eert (GVB) 
 
Alle fracties gaan akkoord met het voorstel. 
 
De commissie adviseert de raad dit voorstel te agenderen als hamerstuk in de 
raad van 4 juni 2024. 
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Raadsvoorstel inzake Verlengen ontheffing woonplaatsvereiste wethouder 
B.M.H. Brands 
Voorgesteld besluit: 
De ontheffing van het woonplaatsvereiste bij besluit van 22 juni 2023 verleend 
aan wethouder dhr. B.M.H. Brands te verlengen met één jaar tot 12 juni 2025. 
 
Klik hier voor het volledige raadsvoorstel. 
 
Woordvoerders in eerste termijn: dhr. Dijcks (VVD), mw. Jansen (DOP), dhr. 
Gruijters (CDA), mw. van Eert (GVB) 

http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240521_1&offsets=2024-05-21T19:47:10.587Z,2024-05-21T19:54:46.378Z
http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240521_1&offsets=2024-05-21T19:47:10.587Z,2024-05-21T19:54:46.378Z
https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/92a32364-b9e8-4da3-b31a-60efcaf391fa?documentId=3d2bfc48-a482-4eb4-8b12-8d2cbbdb683a&agendaItemId=d6223cb5-ba60-4aba-b58a-c32ccaee5190
http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240521_1&offsets=2024-05-21T19:53:59.227Z,2024-05-21T19:58:10.698Z
http://sdk.companywebcast.com/sdk/player/?id=gemeenteboekel_20240521_1&offsets=2024-05-21T19:53:59.227Z,2024-05-21T19:58:10.698Z
https://boekel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/92a32364-b9e8-4da3-b31a-60efcaf391fa?documentId=d769abcd-ba9e-458f-874a-b97a1c5e9e88&agendaItemId=d6223cb5-ba60-4aba-b58a-c32ccaee5190
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De commissie adviseert de raad het voorstel als hamerstuk te agenderen voor 
de raad van 4 juni 2024. 
 

13 
 

Mededelingen, ingekomen stukken en memo's 
Geen opmerkingen of verzoek tot agenderen van memo's. 
 
Klik hier voor de volledige lijst met ingekomen stukken. 
 

14 
 

Vaststelling advieslijst vergadering B&S d.d. 19 maart 2024 
Vastgesteld 
 
Klik hier voor de advieslijst van 19 maart 2024 
 

15 
 

Rondvraag 
Geen vragen voor de rondvraag. 
 

16 
 

Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.58 uur en dankt eenieder voor 
haar/zijn inbreng. 
 

 


